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Szanowny Pan Krzysztof Jażdżyk 
Prezydent Miasta Skierniewice

Interpelacja

W sprawie wykonania sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych przez ulicę Armii Krajowej przy   
ulicy Starbacicha w Skierniewicach. 

Uzasadnienie

Przejście dla pieszych przez ulicę Armii Krajowej przy ulicy Starbacicha w Skierniewicach należy do 
jednych z bardziej niebezpiecznych w naszym mieście. Dziennie ulicą Armii Krajowej przejeżdżają 
tysiące samochodów. Narażeni na niebezpieczeństwo są nie tylko dorośli mieszkańcy miasta, ale 
przede wszystkim uczniowie idący codziennie do pobliskich szkół. Budowa sygnalizacji świetlnej w 
tym miejscu zwiększyłaby bezpieczeństwo pieszych, rowerzystów a także kierowców samochodów 
wyjeżdżających z okolicznych ulic wyjazdowych. W imieniu mieszkańców Skierniewic zwracam się z 
prośbą o wykonanie sygnalizacji świetlnej w tym miejscu.

Z wyrazami szacunku,

        Justyna Kulig


